
DE SP EN... ONDERNEMEN

De voorzitter van MKB Nederland, Michaël van Straalen, heeft zich maandag 11 november op de 
MKB-dag enthousiast uitgelaten over samenwerking tussen de werkgeversvereniging en de SP. 'De 
SP is de enige partij die écht MKB-minded is.' Hij riep politici en ondernemers op om 'naast elkaar te 
gaan staan en de problemen en uitdagingen aan te pakken.' 

Van Straalen ging tijdens de MKB-dag in gesprek met SP-Europarlementariër Dennis de Jong, waarbij ze de 
landelijke en Europese wet- en regelgeving voor ondernemers bespraken. De MKB-voorzitter sprak lovende 
woorden over de plannen van de SP voor kleine en middelgrote ondernemers. SP-leider Roemer liet in zijn 
openingstoespraak al weten dat de SP van oudsher een warme band heeft met kleine ondernemers. 'Ze 
passen bij ons omdat we ons herkennen in die persoonlijke drive.' 

Op 5 november nam de Interne Marktcommissie van het Europees Parlement het rapport aan van SP-
Europarlementariër Dennis de Jong over de detailhandel. Het rapport zal op 10 december door de plenaire  
worden aangenomen, maar wijzigingen zijn niet meer te verwachten. De Jong; 'Het is erg belangrijk dat het 
winkelaanbod  divers  blijft:  niet  alleen  ketens,  maar  ook  zelfstandige  winkels  zijn  van  belang  voor  de 
consument. In mijn rapport leg ik vast dat Brussel niet mag ingrijpen als gemeentes via brancheringsbeleid 
kleine  winkels  een  eerlijke  kans  willen  geven.  Ook  mogen  zij  winkels  helpen  via  lagere  lasten  of 
huursubsidies. Een levendige winkelstraat zonder leegstand is voor een stad of dorp enorm belangrijk, niet 
alleen economisch maar ook voor de sociale functie van een centrum.'

Niet  alleen  in  de  landelijke  politiek  en  in  Europa  maakt  de  SP zich  sterk  voor  ondernemers.  Ook  in  
Veenendaal doen we ons best om de belangen van ondernemers zo goed mogelijk te behartigen. Zo hebben  
we ons ervoor  ingezet  dat  in  de hoofdstraat  ook op de tweede etage gewinkeld  kan worden.  Met  ons  
onderzoek naar de reclamebelasting in de aanloopstraten van het centrum hebben we aangetoond dat de  
ondernemers hier alleen last van hebben en niet of nauwelijks baat; de aanloopstraten horen nu niet meer bij  
het reclamebelastinggebied.

Nu is de kwestie van de koopzondagen actueel. Voor de SP is vooral de mening belangrijk van die mensen,  
die  in de winkels  werken.  Uiteindelijk  gaat  het  om hun vrije dag.  Hun mening weegt  voor  ons dus het  
zwaarst.  Naast het onderzoek van de gemeente horen we ook zelf graag wat u ervan vindt. Geef uw mening  
op:
http://veenendaal.sp.nl/form/koopzondag-of-niet 

Over al deze dingen gaan we het hebben op onze openbare avond op maandag 25 november in Brasserie  
'de Plantage'; markt 8 te Veenendaal. U kunt hier in gesprek met Tweede-Kamerlid Sharon Gesthuizen en 
gemeenteraadslid Jan Breur van de SP. Een muzikale omlijsting wordt verzorgd door Kika Jonker en er is  
gratis koffie en thee. U bent van harte welkom.

Jan Breur, SP VEENENDAAL

OPENBARE AVOND: ONDERNEMEN
M A A N D A G  2 5   N O V E M B E R

Brasserie “De Plantage”, Markt 8
Aanvang: 20:00u (inloop vanaf 19:30)

Met o.a. Sharon Gesthuizen
Tweede Kamer, SP  


